
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 12. 03. 2007 

 
 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
   Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
   Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Miroslav Balog 
   JUDr. Iveta Bžánová  
   Ing. Ján Čop, zástupca primátora 
   Ing. Ján Harmaňoš 
   Anton Vass 
 

Ospravedlnený: Ing. Štefan Nevoľník 
 

Prizvaní: JUDr. Ján Holota, právnik MsÚ 
  Marta Savková, oddelenie správy majetku a služieb 
  Ing. Svätoslav Husťák, predseda Záujmového združenia PP Snina 
  MVDr. Gabriela Alušíková, riaditeľka MsKS Snina 
  akad. mal. Andrej Smolák 
 
Program: 

1. Návrh na odpredaj nehnuteľného majetku mesta  
2. Zrušenie uznesenia MsR č. 116/2006 zo dňa 21. 11. 2006        
3. Prejednanie žiadosti firmy BEKY, a.s., Snina                                                          
4. Prehľad pasívnych a potencionálnych súdnych sporov a návrhov na ich riešenie  
5. Ústna informácia o projekte Priemyselný park Snina 
6. Ústna informácia o presťahovaní mestskej knižnice                        
7. Ústna informácia o riešení reštitučného nároku p. Zuščáka a p. Pandulu 
8. Ústna informácia o realizácii verejného osvetlenia  
9. Rôzne  

 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine bolo zvolané telefonicky. Otvoril ho a viedol Ing. Štefan 
Milovčík, primátor.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – program podľa pozvánky, ktorú členovia rady obdržali spolu 
s materiálmi + odporúča do programu zaradiť aj žiadosť p. Smoláka o finančnú dotáciu.  
 
Hlasovanie za program s doplnkom:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
Overovateľ zápisnice: JUDr. Iveta Bžánová  
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
 
K bodu 1) Návrh na odpredaj nehnuteľného majetku mesta  
 
     Písomný materiál predložila a spracovala Marta Savková, oddelenie správy majetku a služieb.  
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     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu. Výmenníková stanica na Ul. 
študentskej nebola doteraz odpredaná z dôvodu nevysporiadaného pozemku po ňou. Je tu žiadosť 
od Pravoslávnej cirkevnej obce Snina o jej odkúpenie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – z uznesenia nie je zrejmé, či odpredávame aj pozemok a v akej výmere. 
Spomína sa iba odpredaj stavby.  
 
     Marta Savková – odpredáva sa aj pozemok pod stavbou a v návrhu na uznesenie, ktorý pôjde 
na zasadnutie MsZ to bude uvedené presne. Toto uznesenie je pripravené preto, aby úrad vedel, či 
má ďalej pracovať na verejnej súťaži, alebo pripraviť písomný materiál na odpredaj výmenníkovej 
stanice pre pravoslávnu cirkev.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – táto výmenníková stanica nie je vhodná na vybudovanie chrámu. Je to 
v tesnej blízkosti obytných blokov a tiež polície. Malo to prejsť aj cez komisiu výstavby.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje zmeniť odporúčaciu časť uznesenia. 
 
Návrh na uznesenie: 
    Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Pravoslávnej cirkevnej obce Snina 
na odpredaj nehnuteľného majetku  - výmenníková stanica, Ul. študentská, s.č. 746, postavenej na 
parc. č. 2520/36 a parc. č. 2520/52,    o d p o r ú č a   predložiť predmetnú žiadosť na prerokovanie 
do komisie výstavby, životného prostredia a územného plánovania.   
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 20/2007  
 
 
 
K bodu 2) Zrušenie uznesenia MsR č. 116/2006 zo dňa 21. 11. 2006        
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   r u š í   uznesenie Mestskej rady v Snine č. 116/2006 zo dňa 21. 11. 
2006.  
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 21/2007  
 
 
 
K bodu 3)   Prejednanie žiadosti firmy BEKY, a.s., Snina                                                          
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
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     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu. Materiál sa prejednával aj na 
finančnej a dopravnej komisii. Neprejednala to ešte komisia výstavby, životného prostredia 
a územného plánovania. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ak máme odpredať cestu píle BEKY, potom treba odpredať celú túto 
cestu aj ďalším firmám. Je potrebné ich osloviť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – odpredať iba pozemky, s ktorými nie je problém a odpredaj cesty odložiť 
a prerokovať so všetkými majiteľmi firiem v tejto lokalite.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine  o d p o r ú č a   odpredaj pozemkov parc. č. KN 2588/35 vo výmere 1949 
m2, druh pozemku – zastavaná plocha, KN 2588/39 vo výmere 460 m2, druh pozemku – zastavaná 
plocha a KN 2588/14 vo výmere 575 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, pre firmu BEKY, a.s., 
Podrybnícka 1, Snina,    n e o d p o r ú č a   odpredaj pozemku parc. č. KN 4264/7 vo výmere 1547 
m2, druh pozemku – ostatná plocha, pre firmu BEKY, a.s., Podrybnícka 1, Snina.  
  
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 22/2007  
 
 
 
K bodu 5) Ústna informácia o projekte Priemyselný park Snina 
 
     Ing. Štefan Milovčík – dne boli podpísané nájomné zmluvy s investormi. Poďakoval Ing. 
Husťákovi za počiatočnú myšlienku a rozbehnutie aktivít ohľadom PP Snina.  
 
     Ing. Svätoslav Husťák – na zbore zástupcov Záujmového združenia PP Snina sa domnievajú, 
že je treba toto združenie zachovať, aby naďalej participovalo na projekte PP Snina bez ohľadu 
nato, aké bude personálne obsadenie združenia. Členovia deklarujú svoju ďalšiu spoluprácu na 
projekte.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – vziať informáciu na vedomie a rozhodnúť o ďalšom fungovaní 
združenia.  
 
     Ing. Ján Čop – na mestské zastupiteľstvo by mal ísť písomný materiál.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informáciu o Záujmovom združení 
Priemyselný park Snina, ktorú podal Ing. Svätoslav Husťák, predseda záujmového združenia,    
u k l a d á   prednostke Mestského úradu v Snine pripraviť do najbližšieho zasadnutia MsZ 
písomný materiál ohľadom ďalšieho fungovania Záujmového združenia Priemyselný park Snina.  
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 23/2007  
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K bodu 4) Prehľad pasívnych a potencionálnych súdnych sporov a návrhov na ich riešenie  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval JUDr. Ján Holota, právnik MsÚ.  
 
     JUDr. Ján Holota – podal bližšie informácie k jednotlivým súdnym sporom, v ktorých 
vystupuje mesto ako žalované. Ide o pasívne súdne spory za obdobie rokov 2002 – 2006.  
 

a) Jozef Brič  
b) Ing. Gallo 

     JUDr. Ján Holota – p. Brič a p. Gallo – ide o jeden súdny spor ohľadom delimitácie OBS 
Humenné. Súdne pojednávanie nie je skončené. Myslí si, že mesto nemá s týmto sporom nič 
spoločné.  
 

c) JUDr. Pyteľ 
     JUDr. Ján Holota – ide o premiestnenie elektrického stĺpu z pozemku mesta, ktorý pred 
domom JUDr. Pyteľa. Žaloba bola zamietnutá, no JUDr. Pyteľ sa odvolal. V prvom rade je tu 
žalovaná elektráreň a mesto až v druhom rade.  
 

d) COOP Jednota 
     JUDr. Ján Holota – ide o určenie vlastníckeho práva na pozemky na námestí. Mesto má 
vyvlastňovacie rozhodnutie. Je však potrebná dohoda, aby Jednota siahla súdny spor s tým, že 
pozemky na námestí vymeníme za pozemky za budovou obchodného domu Herkules. Išlo by 
o mimosúdnu dohodu o urovnaní – úloha.  
 

e) A. Dunajová 
     JUDr. Ján Holota – ide o žalobu o pozemok pri píle BEKY. Je to mestský pozemok, ktorý má 
p. Dunajová vypratať, no ona to odmieta a chce si ho zahradiť. Robí sa znalecký posudok.  
 

f) A. Harmanská 
     JUDr. Ján Holota – ide o určenie vlastníckeho práva na pozemok, ktorý sa nachádza vedľa 
pozemku p. Harmanskej. Ide o bezpredmetnú žalobu.  
 

g) J. Bajusová a spol. 
     JUDr. Ján Holota – ide o vyplatenie jednomesačného odstupného zo Strediska služieb škole 
v Snine. Bývalým pracovníkom bolo pri odchode vyplatené dvojmesačné odstupné, no oni 
požadujú vyplatenie trojmesačného odstupného. Jedná sa o sumu cca 70 tis. Sk.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je potrebné urobiť dohodu, nejde až o takú vysokú sumu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pripraviť návrh do MsZ o mimosúdnej dohode, ak to dovoľujú 
rozpočtové pravidlá – úloha.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Milovčíka: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

h) Ján Cogan 
     JUDr. Ján Holota – ide o odstúpenie od kúpnej zmluvy. Žaloba bola zamietnutá, no p. Cogan 
sa odvolal.  
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i) Miroslav Biľo 
     JUDr. Ján Holota – ide o bývalého pracovníka Centra voľného času v Snine, ktorý požaduje 
vyplatenie odstupného vo výške 9.500,- Sk. Žaloba bola zamietnutá, no p. Biľo sa odvolal.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pripraviť návrh do MsZ o mimosúdnej dohode, ak to dovoľujú 
rozpočtové pravidlá – úloha.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Milovčíka: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

j) MUDr. Milan Slivenský 
     JUDr. Ján Holota – MUDr. Slivenský dostal výpoveď z ambulancie v Ubli, ktorá bola zrušená. 
Žaloval mesto o neplatnosti výpovede. Rozhodnutie súdu bolo v neprospech MUDr. Slivenského, 
ale on sa odvolal.  
 

k) Jaroslav Mráz 
     JUDr. Ján Holota – ide o okamžité skončenie pracovného pomeru z dôvodu, že v sanitke 
prevážal osobu, ktorú nemal prevážať a tá mala u seba nepovolený tovar. Súd rozhodol v prospech 
p. Mráza z dôvodu, že nešlo o obzvlášť závažné porušenie pracovnej disciplíny. Mesto podalo 
odvolanie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – p. Mráz nám dlhuje za byt, treba urobiť zápočet.  
 
     JUDr. Ján Holota – treba s ním jednať, pretože jemu asi nejde o odstupné, ale chce pracovný  
pomer.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prejednať s p. Mrázom možnosť mimosúdneho vyrovnania – úloha.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Milovčíka: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

l) JUDr. Ľ. Antoník 
     JUDr. Ján Holota – 16. 04. 2007 bude pojednávanie.  
 
     Ing. Ján Čop – 27. 02. 2007 predložil p. Antoník 2 návrhy na mimosúdnu dohodu. Žiada 
o obnovu pracovného pomeru, alebo vyplatenie odstupného, úrokov z omeškania, čo činí cca 370 
tis. Sk.  
 
     JUDr. Ján Holota – JUDr. Antoník na súde nemá uplatnené žiadne finančné nároky.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o dosť veľa peňazí, preto navrhuje ešte počkať do ďalšieho 
pojednávania.  
 
     JUDr. Ján Holota – ak JUDr. Antoník súdny spor prehrá, môžeme ho žalovať, aby mestu 
finančné prostriedky, ktoré mu boli vyplatené, vrátil.  
 
     Ing. Miroslav Balog – urýchlene treba niečo robiť s MsP hlavne na sídlisku I. Treba zrušiť 
státie policajtov na prechode pre chodcov. Neplní to svoju funkciu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie MsZ bude predložený nový štatút MsP s upravenou 
pracovnou dobou.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – policajtom dať určité regióny – obvody, aby sa nezbavovali 
zodpovednosti a aby občania poznali svojho policajta. 
 
     Ing. Jána Rosičová – štatút MsP predložiť na prejednanie do finančnej komisie – úloha.   
 
Hlasovanie súdne rozhodnutie ohľadom JUDr. Antoníka:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

m) J. Jančok – SAVARNA 
     JUDr. Ján Holota – ide o pohľadávku za práce naviac vykonané na skládke TKO Snina. Podľa 
Ústavu súdneho inžinierstva je hodnota celej skládky v rozmedzí od 32 mil. Sk do 38 mil. Sk. Zo 
strany mesta neexistuje žiadny oficiálny zoznam prác naviac, ktoré by boli odsúhlasené.  
 
     Ing. Ján Čop – niektoré práce naviac uznané boli oddelením výstavby. No nevie, či to bolo 
podpísané.  
 
     Miroslav Balanda – žiadne práce naviac neboli podpísané, pretože nebol odsúhlasený dodatok 
k zmluve. Práce naviac boli na skládke vykonané, ale neboli vopred odsúhlasené a schválené.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – práce boli vykonané lebo ich bolo treba vykonať, ale boli zaplatené, 
pretože je tu posudok na hodnotu celej stavby a práce naviac, ktoré p. Jančok požaduje uhradiť, sú 
v hodnote celej stavby.  
 
     Ing. Jana Rosičová – všetky faktúry, ktoré boli na úrad zaslané ohľadom prác naviac, boli 
vrátené a neuznali sa. Nie sú na úrade evidované.  
 
Za pokračovanie v súdnom spore tak, ako prebieha: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

n) Sukmont Teplo, s.r.o. 
     JUDr. Ján Holota – ide o spor ohľadom kotolne na sídl. I. Je to na Najvyššom súde SR. Na 
okresnom súde sme uspeli, ale na krajskom súde už nie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – jednať s veriteľmi (Merkuria, bytové družstvo, vodárne) a po vzájomnej 
dohode jednať so správcom o jeho odvolaní a postupovať v zmysle zákona o konkurze a vyrovnaní 
– úloha.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Milovčíka: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 

o) JUDr. Ján Ferko 
     JUDr. Ján Holota – JUDr. Ferko žaluje mesto o náhradu škody za poškodenie pneumatík na 
našej vykopávke. Poškodená však bola iba 1 pneumatika a JUDr. Ferko má z tejto udalosti iba 
fotografie. Poškodenú pneumatiku nemá.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je to maličkosť, nechala by to tak.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – s JUDr. Ferkom jednať o mimosúdnej dohode – úloha. 
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Milovčíka: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
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p) Ing. Pavlovkin 
     JUDr. Ján Holota – ide o spor ohľadom odpredaja pozemkov na Rybníkoch p. Čornaničovi.  
 

q) Michal Merga  
     JUDr. Ján Holota – ide o spor, ktorý súvisí so sporom s p. Jančokom – SAVARNA.  
 
Za pokračovanie v súdnom spore tak, ako prebieha: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
  
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   prehľad pasívnych a potencionálnych 
sporov a návrhov na ich riešenie.  
 
   Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 24/2007  
 
 

r) Ing. arch. Alexander Koban 
     Ing. Ján Čop – MsZ prijalo uznesenie ohľadom vyplatenia požadovanej sumy, ale 
predchádzajúci primátor toto uznesenie nepodpísal. Uznesenie bolo poslancami MsZ potvrdené, ale 
nebolo zrealizované. Keďže to bolo na konci volebného obdobia, treba tento problém vyriešiť čím 
skôr.  
 
     Ing. Pavol Marinič – na schválenie do MsZ bol predložený dodatok k zmluve, na základe 
ktorého mala byť Ing. arch. Kobanovi vyplatená suma za vypracovanie projektovej dokumentácie. 
Toto uznesenie však predchádzajúci primátor nepodpísal a nebolo ani poslancami MsZ potvrdené, 
nakoľko bol koniec volebného obdobia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prvé uznesenie je platné a vykonateľné hoci ho predchádzajúci primátor 
nepodpísal. Uznesenie ohľadom dodatku je nepodstatné, pretože sme tento dodatok vzali iba na 
vedomie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pýta sa, či môže podpísať nepodpísané uznesenie z predchádzajúceho 
volebného obdobia.  
 
     Ing. Pavol Marinič - navrhuje toto uznesenie potvrdiť, alebo ho zrušiť. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nemusí byť podpísané, je vykonateľné. Treba iba podpísať dodatok 
k zmluve.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – už informoval o tom, že dnes boli podpísané zmluvy s investormi. 
Bližšie informácie je potrebné podať na najbližšom zasadnutí MsZ, preto navrhuje pripraviť 
písomný materiál, v ktorom bude predložené uznesenie aj ohľadom podpísania Dodatku č. 4 
k zmluve o dielo s Ing. arch. Kobanom, odvolanie zástupcov mesta zo Záujmového združenia PP 
Snina a vypovedanie príkaznej zmluvy – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o priebehu 
rekonštrukcie výrobných hál,   u k l a d á    Mestskému úradu v Snine pripraviť na najbližšie 
zasadnutie MsZ  písomný materiál ohľadom rekonštrukcie výrobných hál.  
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Hlasovanie: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 25/2007  
 
 
K bodu 6) Ústna informácia o presťahovaní mestskej knižnice     
 
     MVDr. Gabriela Alušíková – na porade primátora padol návrh na presťahovanie mestskej 
knižnice. Prvá alternatíva bola, že sa presťahuje do budovy MsKS. Na poschodí to však nie je 
vhodné pre imobilných občanov. Preto je tu návrh, že sa presťahuje do budovy Základnej školy P. 
O. Hviezdoslava, kde bude osobitný vchod hneď od parkoviska. Do obnovy knižného fondu sa 
ročne investuje 100 tis. Sk. Nové priestory sú potrebné aj z dôvodu, aby mohla byť knižnica 
otvorená dlhšie ako do 15.30 hod, aspoň do 17.00 hod.  
 
     Ing. Jana Rosičová – urobí sa projektová dokumentácia a rozpočet na úpravu priestorov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – myslí si, že knižnica by mala byť v priestoroch, kde je teraz EIS   
CAFÉ. V škole to bude znova iba provizórne riešenie. Knižnica by mala žiť, mala by byť otvorená 
do 20.00 hod. a mala by byť umiestnená v centre mesta.  
 
     Ing. Miroslav Balog – tento problém s presťahovaním do základnej školy by riešil až po 
vyriešení problému s racionalizáciou škôl.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – v zásobníku sú projekty na rekonštrukciu škôl a je možné, že prejdú. 
Preto by teraz nebol zato, aby sa rušila nejaká základná škola.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informáciu o presťahovaní mestskej 
knižnice do priestorov Základnej školy P. O. Hviezdoslava.  
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 26/2007  
 
 
     MVDr. Gabriela Alušíková – informovala o možnosti kúpy novej tribúny. Nová tribúna bude 
skladačka, strecha bude však pevná. Rozmery budú 6 x 8 metrov, čo je menej ako mala stará 
tribúna. Prišli 3 ponuky a vybratá bola tá s najnižšou sumou. Nevie, či táto tribúna bude 
postačujúca, preto by sa rada poradila, či je potrebné dokúpiť ďalších 12 dielov skladačky, alebo ich 
iba prenajímať (podľa slov predajcu to nebude žiadny problém – je potrebné s nimi iba napísať 
dohodu o prenajímaní). Ak by sme sa rozhodli dokúpiť tieto diely, je potrebné navýšiť rozpočet 
o ďalších 200 tis. Sk.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – keďže ide o skladačku, diely je možné dokúpiť aj neskôr, keď zistíme, 
že je to potrebné. Teraz to nechať tak.  
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K bodu 9) Rôzne – Žiadosť Nadácie ART.EAST o pomoc pri predfinancovaní projektu Poznaj  
         svojho suseda II.  

 
     akad. mal. Andrej Smolák – ako správca nadácie a autor projektu Poznaj svojho suseda II. 
žiada o pomoc pri predfinancovaní tohto projektu. Žiada mesto o pôžičku vo výške 500 až 700 tis. 
Sk, ktoré potrebuje hlavne na prefinancovanie mesiacov marec, apríl, máj a september. Prehlasuje, 
že do konca novembra všetky finančné prostriedky vráti a prosí, aby mu bolo umožnené splácať 
túto pôžičku postupne po čiastkach tak, ako mu budú prichádzať na účet refundované peniaze 
z ministerstva.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podľa zákona o rozpočtových pravidlách nie je možné poskytnúť pôžičku. 
Môžeme dať iba dotáciu vo výške 300 tis. Sk, ktorá by bola určená na Výtvarný festival na roky 
2007 – 2009.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   schváliť finančnú dotáciu pre Galériu Andrej Smolák vo 
výške 300 tis. Sk na uskutočnenie Výtvarného festivalu v rokoch 2007 – 2009.  
 
Hlasovanie: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 1 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 27/2007  
 
 
 
 
K bodu 7) Ústna informácia o riešení reštitučného nároku p. Zuščáka a p. Pandulu 
 
     Ing. Ján Čop – informoval o reštitučných nárokoch p. Zuščákovej (pozemok na sídl. 
Komenského), p. Pandulu (pozemok, ktorý mesto odpredalo obchodnému reťazcu LIDL) a p. 
Halamku (pozemky v parku pri dele).  Jeho názor je, aby sme do toho nešli.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nejde o reštitúcie, ide o majetok mesta. Títo občania nemajú žiadny 
právny nárok na tieto pozemky. Reštitúcie si mali uplatniť na pozemkovom úrade a nie teraz na 
úrade. Pozemky im môžeme odpredať.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informáciu o reštitučných nárokoch 
p. Zuščáka, p. Pandulu a p. Halamku,    n e o d p o r ú č a   vracať sa k reštitučným nárokom, 
ale postupovať podľa zákona.  
 
Hlasovanie: 
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 28/2007  
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K bodu 8) Ústna informácia o realizácii verejného osvetlenia  
 
     Ing. Ján Čop – podal informáciu o spôsobe realizácie verejného osvetlenia. Rekonštruovala by 
to firma  FIN MOS, a.s., ktorá má už skúsenosti z iných miest. Rekonštrukcia by sa uskutočnila na 
náklady firmy s tým, že 14 rokov by tento majetok spravovali a mesto by po splátkach 14 rokov 
splácalo túto investíciu. Po tejto dobe by majetok prešil pod mesto. Je tu však riziko, že firma 
skrachuje a mesto ostane bez el. energie. On by do toho rizika však išiel. Na túto firmu sú iba ladné 
referencie. Je tu aj taká možnosť, že mesto vstúpi s touto firmou do akciovej spoločnosti. Treba sa 
rozhodnúť, či bude mesto robiť rekonštrukciu na vlastné náklady, či si nato vezme úver alebo vstúpi 
do akciovej spoločnosti.  
 
     Ing. Jana Rosičová – prikláňa sa k realizácii z úverových zdrojov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – verejné osvetlenie je štandard, s ktorým občania mesta počítajú. 
Neodporúča preto použiť na túto akciu vlastné zdroje. Občania čakajú niečo viac – námestie, 
Rybníky, plaváreň, ľadovú plochu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – treba si napísať zoznam akcií, z ktorých tie veľké vyčleníme a budeme 
čakať na možnosť využitia finančných prostriedkov z fondov EÚ a ostatné menšie začneme robiť 
hneď a z vlastných zdrojov a úverových zdrojov. Akcie však treba začať robiť plošne po celom 
meste a ľudia si všimnú, že sa v meste niečo deje, aj keď nepôjde o veľmi náročné akcie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – čo s kaštieľom? Merga nám dlhuje 15 mil. Sk a my mu máme dať 10 
mil. Sk za kaštieľ? Ako to bude vyzerať?  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nechce sa dožiť toho, aby sa za jej poslaneckého mandátu budova 
kaštieľa zrútila. Treba riešiť kúpu kaštieľa zmluvou o budúcej zmluve, aby nám neostala stavba, na 
ktorú nebudeme mať peniaze. Teraz nevieme s istotou povedať, či bude možnosť podať nejaký 
projekt na túto budovu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť návrh zmluvy o budúcej zmluve 
ohľadom kúpy kaštieľa – úloha.  
          - treba doriešiť chodník na stanicu, pretože je utopený a občania mesta 
chodia po ceste; 
          - po celom meste treba rozmiestniť odpadkové koše – úloha.  
 
 
     Anton Vass – na Rybníkoch je neskutočne veľa odpadkov. Sú to síce pozemky urbariátu, ale 
ľudí to nezaujíma, koho sú to pozemky. Treba urobiť poriadok – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na prvom mieste by mal byť nový cintorín, ktorý je veľmi potrebný. Na 
druhom mieste by sme zrekonštruovali verejné osvetlenie. Na treťom mieste by boli Rybníky. Ďalej 
je potrebné nové parkovisko pri nemocnici, bolo by treba dať do poriadku sídlisko I. – zriadiť stále 
pracovisko MsP a dať do poriadku park pre kostolom Božieho milosrdenstva, ďalej opraviť 
parkovisko a chodník na Ul. partizánskej.  Toto by mohli byť akcie, ktoré by sme mohli robiť 
v tomto roku.  
 
 
K bodu 9) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – je tu problém s trvalým pobytom pre občanov, ktorým dáva p. Pašek (majiteľ 
obytného bloku) nájomné zmluvy iba na 3 mesiace. Trvalý pobyt na dobru určitú neexistuje.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – trvalý pobyt s nájomnou zmluvou nemá nič spoločné. Ak občan dostane 
z bytu výpoveď, môže mať trvalý pobyt na meste. Treba ich prihlasovať.  
     Ing. Ján Čop – pracuje sa na predĺžení kancelárie prvého kontaktu.  Do tejto kancelárie pôjde 
pracovníčka s evidenciou obyvateľstva a niekto s výstavby.  
 
     Ing. Jana Rosičová – pri pokladni už funguje kancelária ohľadom platobných výmerov za daň 
z nehnuteľností a poplatkov za odpad. Presťahovali sa z druhého poschodia. Urobí sa ešte jedna 
pokladňa. Pôvodne sme chceli urobiť druhé okienko do už existujúcej pokladne, ale narazili sme na 
problém – keďže ide o nosnú stenu, nie je možné okienko vybúrať.  
 
     Ing. Ján Čop – VPS chce zvýšiť rozpočet o 1 až 2 mil. Sk na rekonštrukciu ciest. Je zato, aby sa 
rozpočet navýšil.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – súhlasí s tým, ale za podmienky, že verejnú súťaž bude robiť mesto a nie 
VPS-ka.  
 
     Anton Vass – na križovatke Sládkovičovej a Hámorskej ulice je potrebné dať značku „Zákaz 
státia“, pretože autá stoja hneď za križovatkou a vzniká nebezpečenstvo dopravnej nehody – úloha.  
 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
Overovateľ:     JUDr. Iveta Bžánová 
 
 
Snina 15. 03. 2007  
 


	JUDr. Iveta Bžánová – p. Mráz nám dlhuje za byt, treba urobiť zápočet.
	JUDr. Ján Holota – ide o spor ohľadom odpredaja pozemkov na Rybníkoch p. Čornaničovi.
	Ing. Pavol Marinič - navrhuje toto uznesenie potvrdiť, alebo ho zrušiť.

